
STOD 
 
VOSU stavíme, jak je vidět i na přiložených fotkách. Podle našeho názoru nebyl zvolen 
nejvhodnější model, to co na první pohled vypadá jednoduše, jednoduché pro dnešní mládež 
není - tedy stavebně. Kroužek musí vést někdo z klasické modelářské školy (viz ohýbání 
konstrukcí. První letové zkušenosti na gumicuku nejsou také moc pozitivní. Na podzim 
zkusíme létat na svahu u Švihova, čekáme na příznivou předpověď.  

 
 



 


